
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 13.05.2014, ora 12,00 în cadrul şedinţei ordinare a

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnelor şi domnilor,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi toţi consilierii judeţeni.   
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.119/05.05.2014, comunicată domnilor

consilieri  în  scris  prin  adresa  nr.IV/6041/06.05.2014,  potrivit  art.94  alin.1  din  Legea
nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată, cu modificările şi completările
ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa  nr.I/6002/05.05.2014  şi  s-a  adus  la  cunoştinţa
locuitorilor  prin  publicare  în  Cotidianul  „Jurnal  de  Caraş-Severin” din  data  de
06.05.2014.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă  ca  invitaţi:  domnul  subprefect  Ciobanu  Miu-Nicolae,  reprezentanţi  ai

instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean Caraş-Severin, precum şi reprezentanţi ai
aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai: „BANAT TV”, „Radio Reşiţa”,
TVR Timişoara, AGERPRES, Radio România Actualităţi, Express de Banat.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al

Judeţului Caraş-Severin şi al contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor
publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 31.03
2014.

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului  Judeţului
Caraş-Severin din  credite interne, la data de 31.03.2014.

3.Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  titlului  de  „Cetăţean  de  Onoare”  al
judeţului Caraş-Severin, domnului Ciprian Ilie Foiaş.

4.Proiect  de hotărâre  privind aprobarea  organigramei,  a statului   funcţiilor  de
demnitate  publică  şi  a  statelor  de  funcţii  ale  aparatului  de  specialitate  al  Consiliului
Judeţean Caraş-Severin.
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5.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.120/2013 privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale Direcţiei
de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Caraş-Severin, cu modificările
şi completările ulterioare.

6.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.145/2013 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Spitalului
Judeţean de Urgenţă Reşiţa.

 7.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.125/2013 privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale Şcolii de
Arte şi Meserii „Ion Românu”, cu modificările şi completările ulterioare.

8.Proiect de  hotărâre privind aprobarea Planului de Amenajare a Teritoriului Zonal
Intercomunal LEA 400 KV Porţile de Fier-Anina.

9.Proiect  de  hotărâre privind utilizarea  unui teren aflat  în domeniul  public al
judeţului  Caraş-Severin  şi  în  administrarea  Spitalului  Judeţean  de  Urgenţă  pentru
realizarea  proiectului  “Neutralizarea  deşeurilor  medicale  periculoase  rezultate  din
activitatea spitalicească”.

10.Proiect de hotărâre  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin nr.145/2012 privind desemnarea  consilierilor  judeţeni  pentru a  face  parte  din
Autoritatea Teritorială de Ordine Publică Caraş-Severin.

11.Proiect de hotărâre   pentru modificarea şi  completarea  Hotărârii  Consiliului
Judeţean  Caraş-Severin  nr.146/2012  privind  validarea  componenţei  nominale  a
Autorităţii Teritoriale de Ordine  Publică Caraş-Severin, modificată.

12.Proiect de hotărâre  privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin  nr.49/28.02.2011  privind  reorganizarea  Comisiei  de  Evaluare  a  Persoanelor
Adulte  cu  Handicap  Caraş-Severin  şi  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi
Funcţionare, cu modificările ulterioare.

13.Raport de activitate al SC AQUA CARAŞ, pe anul 2013
14.Intrebări.Interpelări.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Vă propun să începem şedinţa ordinară

din luna mai, în situaţia în care toţi consilierii judeţeni sunt prezenţi şi de asemenea, în
situaţia în care domnul Imbrescu va prezenta procesul-verbal al şedinţei din 24 aprilie
2014.

Domnul secretar al judeţului  Ion Imbrescu: Dacă la acest proces-verbal din 24
aprilie, care îl aveţi în mapă, sunt amendamente? Nu sunt. Cine este „pentru” aprobare?
Mulţumesc. Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În legătură cu ordinea de zi, vă propun  să
scoatem  de  pe  ordinea  de  zi  „Proiectul  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii
Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.145/2012 privind desemnarea consilierilor judeţeni
pentru  a  face  parte  din  Autoritatea  Teritorială  de  Ordine  Publică  Caraş-Severin” şi
„Proiectului de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean
Caraş-Severin  nr.146/2012  privind  validarea  componenţei  nominale  a  Autorităţii
Teritoriale de Ordine Publică Caraş-Severin, modificată” şi să introducem „Proiectul de
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hotărâre  privind  participarea  Judeţului  Caraş-Severin  prin  Consiliul  Judeţean  Caraş-
Severin la „Programul de stimulare a înnoirii Parcului auto naţional” pentru anul 2014”,
cunoscut în folclor şi drept „Programul Rabla”. Dacă în legătură cu aceste propuneri aveţi
observaţii? Nu sunt. Cine este pentru această nouă ordine de zi reformulată? Abţineri?
Împotriviri? Se aprobă în unanimitate.

 În final o să revin asupra acestei propuneri, pentru transparenţă şi detaliind, sper
eu, în spiritul unor negocieri care trebuie să existe, acest subiect. 

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al

Judeţului Caraş-Severin şi al contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor
publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 31.03
2014.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  E  o  hotărâre  pe  care  o  aprobăm
trimestrial,  conform legii. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului  Judeţului

Caraş-Severin din  credite interne, la data de 31.03.2014.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aceeaşi procedură şi la punctul 2, tot un

vot trimestrial pe care îl dăm. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*
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Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  titlului  de  „Cetăţean  de  Onoare”  al

judeţului Caraş-Severin, domnului Ciprian Ilie Foiaş.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: În general, cred că se cunoaşte cine este

profesorul, matematicianul, savantul Ciprian Ilie Foiaş, probabil cel mai important nume
în  acest  sens  în  Caraş-Severin,  absolvent  al  Liceului  real-umanist  nr.1  din  Reşiţa,
„Bastilia”, cum se numeşte el în zilele noastre. Demult, în '51 intră la Universitatea din
Bucureşti, fără examen, pentru că a fost premiat la Olimpiada de matematică. Îl are ca şi
profesor, pe profesorul Miron Niculescu, practic fondatorul şcolii de analiză matematică,
de calcul diferenţial şi integral din România. Rămâne acolo asistent, predă la Institutul
Pedagogic, devine profesor şi la 28 de ani devine doctor. Predă ulterior şi la Universitatea
din Bucureşti, la Facultatea de Matematică. Predă la Universitatea Paris-Sud (Orsay), iar
din '80 în Statele Unite, la Indiana University. Este laureat al Premiului Norbert Wiener al
Societăţii Americane de Matematică şi Societăţii de Matematici Industriale şi Aplicate,
precum şi a Premiului Rothrock al Universităţii din Bloomington. În fine, este membru al
Consiliului Asociaţiei Americane pentru Progresul Ştiinţific, asociaţie care conduce toată
organizarea  generală  a  cercetării  ştiinţifice  din  Statele  Unite  ale  Americii.  Are  o
impresionantă operă de cercetare, în special în domeniul analizei matematice, teoreme
care îi poartă numele. Vă stă la dispoziţie această biografie foarte riguros şi profesionist
realizată, de cei care se pricep în matematică. Dacă aveţi observaţii la acest capitol? Şi
când spun că este cel mai important savant pe care l-a dat vreodată Caraş-Severinul, nu
este o replică marcată de un penibil patriotism local! Este ceva ce a fost consacrat de
opera şi activitatea internaţională şi naţională a profesorului Foiaş. Alte observaţii? Nu
sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect  de hotărâre  privind aprobarea  organigramei,  a statului   funcţiilor  de

demnitate  publică  şi  a  statelor  de  funcţii  ale  aparatului  de  specialitate  al  Consiliului
Judeţean Caraş-Severin.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  În  realitate,  suplimentăm  organigrama
Consiliului Judeţean cu 28 de funcţii publice de diverse clasificări. Marea lor parte sunt
pentru stagiari, pentru cei care încep activitatea administrativă. Din nefericire, datorită
îngheţării  schemelor  din administraţiile  publice,  foarte  mulţi  tineri  care au terminat  o
facultate care să le permită să activeze în domeniul administraţiei publice, n-au putut să
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ocupe aceste posturi de debutanţi. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. Avem şi avizul, aşa
cum aţi observat, de la Agenţia Naţională a Funcţionarilor Publici. Legislaţia ne permite. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.120/2013 privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale Direcţiei
de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Caraş-Severin, cu modificările
şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: De asemenea, suplimentăm cu 3 posturi
organigrama şi  statul  de funcţii  ale Direcţiei  de Administrare  a Domeniului  Public şi
Privat a Judeţului Caraş-Severin. Sunt posturi contractuale, nu de funcţionar public. Dacă
aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.145/2013 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Spitalului
Judeţean de Urgenţă Reşiţa.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Luăm act prin această hotărâre de faptul
că 12 medici şi 30 de asistenţi, în urma unor examene date la spital, au posibilitatea să fie
încadraţi într-o treaptă de salarizare mai bună. Cred că e foarte bine să facem acest lucru,
ţinând cont de salariile de mizerie pe care le primesc astăzi cei care activează în acest
domeniu atât de sensibil al sănătăţii. Observaţii? 

Domnul consilier  Roşeţi Gheorghe: Domnul preşedinte, eu aş ruga, Consiliul de
Administraţie de la spital să fie mai atent, pentru că şi aşa salariile sunt mici la doctori. E
prea mare perioada de la organizarea concursului, din a zecea 2013. Trebuia mai repede
să facem formalitatea asta. Asta este singura mea observaţie. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Zii, Mitruţ!
Domnul invitat  Secăşan Dumitru: Dacă îmi permiteţi, la Spitalul Judeţean, dacă

ne referim la asistenţii  medicali,  este în regulă ceea ce a spus domnul consilier. Însă,
medicul care are confirmarea în specialitate, după 5 ani de rezidenţiat, dă acest examen
cu  o  comisie  naţională.  Examenul  se  dă  în  octombrie,  noi  primim  de  la  minister,
adeverinţa precum că a absolvit examenul sau nu a absolvit, în luna ianuarie. Noi atunci
luăm act şi încercăm să-i mărim repede salariul, conform pregătirii. La fel se întind şi cu
medicii  care  susţin  examenul  de  primariat.  În  uzanţele  anterioare,  anunţam  DSP-ul,
Direcţia de Sănătate Publică şi în 9 zile primeam această aprobare. Credem că după ce stă
5 ani de zile şi se pregăteşte să dea examenul de confirmare în specialitate sau 5 ani de
zile  de  specialitate,  ca  să  dea  examenul  de  primariat,  este  o  perioadă  suficientă  de
aşteptare. Să nu-l mai punem să mai aştepte în continuare, fiindcă ei şi-au luat examenul
şi vin să ne preseze pe noi. Deci aceasta este o practică, care am făcut-o până acum. Dacă
recomandarea este ca în momentul în care se trece prin şedinţa Consiliului Judeţean, într-
o treaptă superioară, noi ne vom supune, dar am practicat-o până acum în aşa fel, datorită
acestei specificări.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Eu ce să înţeleg? Că adeverinţa aceea de
absolvire a examenului de la Bucureşti, n-a venit decât după nu ştiu câte luni?

Domnul invitat Secăşan Dumitru: Da. În ianuarie.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În ianuarie! 
Domnul invitat Secăşan Dumitru: După 2 luni, în ianuarie. Noi îl credem că a luat

examenul, dar de acolo vine nota, comisia cu care a dat examenul naţional ş.a.m.d.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Bun. Observaţia domnului Roşeţi, mi se

pare pertinentă. Până la urmă, studiază cu juriştii Consiliului Judeţean, cu ce jurişti mai ai
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pe la spital şi dacă găsim o posibilitate legală să organizăm acest concurs cât de repede
posibil, hai să o facem. 

Domnul invitat Secăşan Dumitru: La asistenţi merge.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi la medici!
Domnul invitat  Secăşan Dumitru: La medici nu organizăm noi concursul. Acela

să dă în centrul universitar. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Dar l-au dat în octombrie!
Domnul invitat Secăşan Dumitru: Da, l-au dat în octombrie.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În octombrie l-au luat.
Domnul invitat Secăşan Dumitru: Da. 
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Şi  noi  le mărim salariul  în aprilie.  Nu

există o procedură care să grăbească treaba asta?
Domnul invitat Secăşan Dumitru: Asta este. Noi trebuie să primim documentaţia

de la minister. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În regulă. N-o să lămurim asta aici. Dar e

o prostie! În fine, alte observaţii? 
Doamna consilier Turnea Iustina: Aş dori ca domnul manager să mă lămurească,

că nu înţeleg. La Bozovici văd că apar 16 persoane în statul de funcţii, ori dumneavoastră
nu aveţi decât 3. Văd că la sala de tratamente/mici intervenţii, avem două posturi şi n-
avem angajat nici unul. Mulţumesc.

Domnul  invitat  Secăşan  Dumitru:  Permiţi  să  vă  informez  că,  Centrul
Multifuncţional de la Bozovici în momentul când a fost înfiinţat, am cerut să se înfiinţeze
3 sectoare de activitate:  interne - spitalizare de zi şi  interne -  cabinet de specialitate;
chirurgie – internare de zi,  chirurgie –cabinet de specialitate şi pediatrie – internare de zi
şi  pediatrie-cabinet  de specialitate.  După discuţiile pe care le-am avut cu medicii  din
Bozovici, am găsit un singur medic, pe care personal l-am convins, ca să treacă de la
pensie, să lucreze din nou. Este vorba despre doamna doctor Popişti. În momentul când
noi vom avea medici, vom completa schema. Aceasta este schema cerută de la minister.
Dar în teritoriu, este următoarea situaţie: avem un singur medic specialist de interne, care
face internări de zi interne şi cabinet de specialitate şi două asistente. Atât este pe statul
nostru de funcţii spre plată, în acest moment.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: În momentul în care ai solicitări, poţi să
faci angajări acolo.

Domnul invitat Secăşan Dumitru: Pe schema aceea. Oricum ne trebuie aprobarea
Consiliului Judeţean şi a Ministerului Sănătăţii!

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Adică, nu ai în acest moment oameni care
să dorească să vină la Bozovici? 

Domnul invitat Secăşan Dumitru: Recunosc că este în formare un medic pediatru,
Captari, din Republica Moldova, care a avut rezidenţiatul în pediatrie - pneumologie. A
luat în toamnă rezidenţiatul în România, probabil că i se vor recunoaşte doi ani de studiu
şi după doi ani de zile poate vine la noi. 
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Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  În  regulă.  Acum tragic  sau  mai  puţin
tragic, acest centru multifuncţional, că nu putem să-i spunem spital, deşi mai vedem ce se
mai întâmplă, acest centru multifuncţional este o instituţie importantă acolo. Este esenţial
până la urmă. 

Domnul  invitat  Secăşan Dumitru:  Pentru Valea  Almăjului,  este!  De fapt,  este
singura instituţie medicală care asigură o asistenţă medicală de specialitate, odată şi prin
paturile de internări de zi şi odată prin cabinetele de specialitate. Posibilităţi ar fi, numai
să fie şi resursă umană! 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Disponibilitate!
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.VII al hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri? Nu

sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.125/2013 privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale Şcolii de
Arte şi Meserii „Ion Românu”, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Aici înţeleg că upgradăm un post. Dacă
aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect de  hotărâre privind aprobarea Planului de Amenajare a Teritoriului Zonal

Intercomunal LEA 400 KV Porţile de Fier-Anina.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: La abrevierea „LEA”, „L” este de la linie,

„E” de la electrică, „A” de la aeriană, de 400 de KV, pe interconexiunea Porţile de Fier-
Anina. E vorba de exproprierea unor terenuri acolo, aşa cum am practicat şi de la Reşiţa
până la Oraviţa. Transelectrica construieşte două asemenea magistrale, Porţile de Fier –
Reşiţa şi mai departe, Pancevo, respectiv Porţile de Fier- Reşiţa şi mai departe, Szeged.
Pe tronsonul Reşiţa-Anina există o linie de înaltă tensiune. Ea va fi racordată şi cu acest
tronson Porţile de Fier – Anina, de 400 de KV. Şi sigur, investiţia asta, dacă îmi aduc eu
bine aminte, e de circa 3 miliarde de euro. Transelectrica are însă din fonduri europene şi
resursa pentru Reşiţa – Arad. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect  de  hotărâre privind utilizarea  unui teren aflat  în domeniul  public al

judeţului  Caraş-Severin  şi  în  administrarea  Spitalului  Judeţean  de  Urgenţă  pentru
realizarea  proiectului  “Neutralizarea  deşeurilor  medicale  periculoase  rezultate  din
activitatea spitalicească”.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Înţeleg că e vorba de un crematoriu. Da?
Domnul invitat Secăşan Dumitru: Da. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: O instalaţie de distrugere, de neutralizare,

prin ardere în principiu. 
Domnul invitat Secăşan Dumitru: Da. 
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Există această solicitare pentru 97 de mp,
cam aşa  ceva,  Reşiţa  neavând  în  acest  moment  un  asemenea  crematoriu.  Dacă  aveţi
observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului introdus în procedură de urgenţă:
Proiectul  de hotărâre privind participarea Judeţului  Caraş-Severin prin Consiliul

Judeţean  Caraş-Severin  la  „Programul  de  stimulare  a  înnoirii  Parcului  auto  naţional”
pentru anul 2014.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: E programul acela „Rabla” şi dăm două
autoturisme uzate şi  achiziţionăm două autoturisme noi.  De fapt  nu le dăm pe acelea
uzate, le repartizăm unor instituţii din subordinea noastră. Nu?

D-şoara invitat Gina Pavel: Acelea sunt casate.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Alea sunt casate deja? Da. Dacă aici sunt

observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume:
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12.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin  nr.49/28.02.2011  privind  reorganizarea  Comisiei  de  Evaluare  a  Persoanelor
Adulte  cu  Handicap  Caraş-Severin  şi  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi
Funcţionare, cu modificările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ştiţi că în acest domeniu au fost tot timpul
fluctuaţii de personal, sincope în activitate. În baza controalelor efectuate, ocupanţii a 3
posturi,  cel  de  medic  specialist  în  medicina  în  familie,  reprezentantul  organismelor
private acreditate şi psihologul, au demisionat sau au fost nevoiţi să plece. În principiu, a
demisionat unul, ceilalţi doi au fost demişi pentru activitate necorespunzătoare şi trebuie
să  completăm această  comisie.  Noi  vă  propunem la  medic  specialist  în  medicina  de
familie, pe Emanuel Gavrilă, ca reprezentant al organismelor private acreditate, pe Ştefan
Steiner  şi  ca  psiholog pe  Maria  Neagul.  Sunteţi  aici?  Da.  Sunt  aici  domnul  Gavrilă,
doamna Neagul şi domnul Steiner. De altfel, domnul Steiner este cunoscut ca şi activist
în domeniu. Pe domnul Gavrilă îl cunosc ca medic, de mai de multă vreme, aşa vizual. Pe
doamna Neagul, acum o văd prima dată. Dacă aveţi alte observaţii? Nu sunt. Nici nu prea
cred, pentru că nici nu avem pe cine, ca să fiu sincer.

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Avem şi avizul de la minister.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Şi  avem  avizul  de  la  minister.  Bun.

Buletinele de vot cu cele 3 nume!
Acum să revin la cele două puncte de pe ordinea de zi. Vreau să explic de ce au

fost pe ordinea de zi şi sigur, după aceea să vă expun o negociere pe care am avut-o cu
domnul  Ţundrea.  Atunci  când s-a  făcut  această  împărţire,  conform regulamentului  şi
conform unui citat din lege, pe care domnul Ştefănescu îl repetă cu obstinanţă de fiecare
dată, că are baza legală de partea lui, domnul Ţundrea era membru al Grupului PNL-AC.
Între timp,  lucrurile s-au întâmplat  cum s-au întâmplat  şi  suntem în acest  moment  în
poziţia în care PNL cu 11 consilieri, are un membru în ATOP. PSD cu 8 consilieri, 7+1,
are 2. PD-ul are 1. UNPR-ul are 1 şi PP-DD-ul are 1, respectând această compoziţie.
Puteam astăzi să vă propun re-votarea acestei comisii şi probabil că Grupul PSD-PC, care
e un grup îmbrăcat în tot felul de forme PSD, pentru alegerile acestea europarlamentare,
USD, într-un alt decor ş.a.m.d., pierdea pe acest algoritm un om şi reuşeam la vot. Dar,
domnul Ţundrea a venit la mine în dimineaţa asta, m-am sfătuit după aceea cu colegii mei
şi  am  zis  că  trebuie  să  înţelegem.  El  este  şi  vicepreşedinte  al  Autorităţii  Naţionale
Teritoriale şi  de Ordine Publică şi  pierdea postul acela. Pierdea şi  Consiliul Judeţean,
Caraş-Severinul,  postul  acesta  şi  până la urmă am priceput.  Am căzut de acord pe o
negociere şi sigur, dacă există dubii din acest punct de vedere, putem să tranşăm prin vot,
că  el  rămâne  în  ATOP-ul  Caraş-Severin,  fără  să  fie  preşedinte,  urmând  ca  această
majoritate existentă în Consiliu, să aibă o altă propunere pentru funcţia de preşedinte.
Domnul Ţundrea nu pierde poziţia naţională şi nici Caraş-Severin, o reprezentare acolo,
dar cred că este firesc ca această majoritate a Consiliului Judeţean să aibă un preşedinte.
Acesta este motivul pentru care am scos de pe ordinea de zi cele două proiecte. Cu alte
cuvinte, toţi membrii ATOP-ului îşi păstrează calitatea, urmând ca ei să tranşeze prin vot,
preşedintele, într-o altă persoană. Obiecţii?
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Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi, n-
am o obiecţie, una singură, care nu e obiecţie. Noi am intrat în Consiliul Judeţean, ca
USL. Noi vom purta această etichetă, conform Legii nr.393, Regulamentul aleşilor locali,
cât  va  exista  acest  Consiliu  Judeţean,  până  la  noile  alegeri.  Pe  USL  am  intrat.
Raţionamentul dumneavoastră pe vot, este un raţionament pe vot, dar vreau să vă spun că
în Caraş-Severin, USL-ul îşi menţine…

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Ca să nu te las să ai o asertaţie profund
greşită, îţi recomand să vezi să hotărârea BEJ-ului de aseară.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: A BEC-ului, că a BEJ-ului am văzut-o.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Prin care  se  spune că  nu puteţi  folosi

sloganul acela „USL-ul vieţuieşte”. Da, aţi pus vreo două panouri.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Din acest punct de vedere, inclusiv prin

proiecţia la nivelul Consiliului Judeţean, nu merge.
Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  De  fapt,  să  vă  spun  rugămintea.  Să  fie

preşedinte un membru USL. 
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Nu. O să fie preşedinte, un membru pe

care îl stabileşte majoritatea liberală. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: USL! Atât.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Nu o să fie USL! Ai să vezi. N-am fost

adeptul proiectului dizolvării USL-ului. Să ştii!
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Ştiu!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Asta e. Bun. Domnul Ţundrea.
Domnul  consilier  Ţundrea Ioan:  Da.  Am văzut cele două expuneri  de motive.

Sigur că am rămas surprins, după ce am studiat legislaţia. Atunci, erau două variante de
lucru.  Una,  să  mergem  pe  procedura  Consiliului  Judeţean,  cea  propusă  de  iniţiator,
probabil cu un rezultat, aşa cum spunea domnul preşedinte, se câştiga la vot şi apoi să
merg în contencios şi conform legii aş fi câştigat să se anuleze această hotărâre. Dar cum
suntem oameni din Caraş-Severin şi ne cunoaştem de atâţia ani, am avut o discuţie azi
dimineaţă, am avut una şi ieri cu domnul secretar, cu colegii din PSD, UNPR. Am căzut
de acord să-mi prezint demisia din preşedinte al ATOP-ului, urmând ca în termen legal să
alegem un alt preşedinte, propus din interiorul ATOP-ului, din cei 6 consilieri. În rest,
puteam să fiu schimbat pe motive, să nu fi făcut rost de buget etc. Am vrut să aduc o
maşină aici, să facem alte activităţi şi nu am motive de a-mi da demisia că nu am avut
activitate în cadrul ATOP-ului şi  colegii  ştiu asta.  După o discuţie civilizată,  am luat
această decizie şi o respect. Mulţumesc.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Fără  să  divagăm pe tema asta,  eu  mă
îndoiesc  că,  contenciosul  îţi  dădea  câştig  de  cauză.  N-avea  cum,  pentru  că  este  şi
regulamentul, este şi legea. Repet, ceea ce ne-a determinat să acceptăm acest statu-quo,
este  faptul  că  ai  aceea  poziţie  la  nivel  naţional,  care  poate  fi  folosită  pentru  Caraş-
Severin.  Bun.  Astea  au fost  explicaţiile  vis-a-vis  de  introducerea  pe  ordinea  de  zi  şi
scoaterea de pe ordinea de zi a celor două puncte. Vă propun să trecem la vot pentru
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ultimul punct referitor la reorganizarea Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu
Handicap Caraş-Severin. Domnul Ghiorghioni se ocupă.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Domnul  Bebe,  mă ajuţi?  Domnul
Amariei.

Se trece la vot în ordinea strigării.
*

12.Proiect de hotărâre  privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin  nr.49/28.02.2011  privind  reorganizarea  Comisiei  de  Evaluare  a  Persoanelor
Adulte  cu  Handicap  Caraş-Severin  şi  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi
Funcţionare, cu modificările ulterioare.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Toţi cei trei candidaţi au obţinut 30 de
voturi „pentru” şi 1 vot „împotrivă”. Conform regulamentului nu trebuie să vă mai supun
articolul I spre aprobare prin vot deschis, ţinând cont că am votat prin vot secret. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

Domnul  doctor  Gavrilă,  domnul  Steiner  şi  doamna Neagul  vor  îndeplini  aceste
atribuţii de acum consemnate, în comisia respectivă. Bun. Pe scurt, domnul Ghiorghioni,
o informare vis-a-vis de Ordonanţa nr.28. Domnul Ghiorghioni a fost la Bucureşti, cu
primarii  din  8  localităţi,  pentru  lucrări  noi  pe  Ordonanţa  nr.28,  ce  înseamnă  apă,
canalizare, drumuri comunale. Da pe scurt! Şi care sunt comunele. Da?

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Mulţumesc,  domnule  preşedinte.
Stimaţi colegi, deja cunoaştem faptul că toţi banii din bugetul naţional, de la guvernare,
vin prin Consiliul Judeţean, prin aceea ordonanţă nr.28. Se cunoaşte suma totală care a
venit,  250  de  miliarde,  împărţită  cum  aţi  fost  informaţi,  pe  modernizarea  satului
românesc, pe regenerarea urbană şi pe infrastructura judeţeană. Noi o să remarcăm că o
sumă  considerabilă,  49  de  miliarde  din  aceşti  bani  sunt  pe  lucrări  noi,  împărţite  pe
comune.  Avem  astfel,  43  de  lucrări  noi,  dar  aceste  lucrări  noi,  conform  ghidului
Ordonanţei nr.28 trebuie să treacă printr-un consiliu tehnic de evaluare. Primul val, să-i
spunem aşa, de primari cu 8 comune, a fost programat pentru data de 8. Noi la nivelul
Consiliului Judeţean, cunoaşteţi că avem instituită o infrastructură, unde domnul Motolan
se ocupă special doar de această problematică. În ghidul Ordonanţei nr.28, în momentul
când trece prin acest  consiliu tehnic,  trebuie să  fie  prezent  reprezentantul  Consiliului
Judeţean,  primarul  şi  proiectantul  acelei  lucrări.  Proiectantul  trebuie  să  prezinte  o
expertiză  pentru  lucrarea  respectivă,  unde  sunt  cel  puţin  două  sau  trei  soluţii  de
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construcţie a lucrării respective. Vreau să vă spun că este un consiliu tehnic deosebit de
riguros. Am ţinut să fiu şi eu prezent la această primă întâlnire unde au fost 8 primării.
Practic, proiectele au trecut toate, atât doar, că la Anina, la reabilitare infrastructură drum,
unde erau şi vă vorbesc în miliarde vechi, 3 miliarde, prevăzute, având în vedere faptul că
s-a schimbat soluţia tehnică, trebuie să mai treacă odată cu proiectantul în acest consiliu
tehnic. La Gârnic, cu reabilitare drum 49, la fel, trebuie să mai prezinte odată consiliului,
dar oportunitatea lucrării şi toţi ceilalţi indicatori au trecut. Au mai rămas 6 proiecte care
au  fost  avizate,  dar  mai  trebuie  şi  acolo  trimise  unele  completări.  Aş  vrea  să  fac  o
paranteză. Am constatat că proiectanţii noştri sunt de vină. Nu avem proiectanţi care să
alinieze la standarde, aceste măsuri. Este un ghid şi ei nu au ţinut cont de acest ghid şi
trebuie să mai ducă o serie de completări, dar sunt avizate. Sunt avizate, astfel: Armeniş
cu refacere rigole, 4,3 miliarde; Bozovici cu modernizare drum comunal, 1 miliard 600,
în banii vechi; Bucoşniţa, canalizare menajeră, 2,5 miliarde; Glimboca, poduri şi podeţe,
2,8  miliarde;  Zăvoi,  modernizare  străzi  Măgura,  4,2  miliarde  şi  oraşul  Oraviţa,
reabilitarea drumului comunal 84, spre Broşteni, cu 3 miliarde. Prin prisma mea, consider
că trebuie să convocăm şi am luat această măsură cu domnul Motolan, toţi proiectanţii
care au în perspectiva viitoare, deoarece mai avem 35 de lucrări să le prezentăm în CTE.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: 35 de proiecte!
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie:  35 de proiecte şi  să le aducem la

cunoştinţă  acestor  proiectanţi,  cerinţele  consiliului  tehnic.  De  ultimă  oră,  a  venit  o
informaţie pe care domnul Motolan a preluat-o. Se pare că se va simplifica acest sistem,
deoarece vreau să vă spun, noi am intrat cu 8 proiecte la ora 17,00 şi am ieşit la ora
21,00. Este un consiliu tehnic deosebit de riguros, cum vă spuneam şi intră în amănunte.
Dacă se va simplifica, va fi în regulă, trebuie doar să meargă reprezentantul Consiliului
Judeţean, cu toate proiectele şi să le susţină şi dacă nu, să trecem la aceea măsură, să
convocăm proiectanţii. Vă mulţumesc. Eu am transmis salutul consiliului.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Alte luări de poziţie?
Domnul  consilier  Grindeanu  Nicolae:  Mie,  dacă  îmi  permiteţi,  domnule

preşedinte. Acum, în această perioadă, la nivelul învăţământului se intră în linie dreaptă
privind examenele de final, evaluarea naţională şi bacalaureatul. Inspectoratul Şcolar a
făcut  o evaluare a problemelor legate de deplasarea elevilor care nu se încadrează ca
efectiv în normative,  dintr-o localitate în altă localitate.  De pildă,  evaluarea naţională
potrivit metodologiei se desfăşoară în şcoala unde elevul a absolvit clasa a VIII-a. Dar,
dacă efectivele sunt sub 10, nu ne permite metodologia şi atunci, în această idee, trebuie
deplasaţi. Acum care e problema pe care eu o ridic? Inspectorii au mers în judeţ şi sunt
probleme foarte serioase, la Vermeş, de exemplu, care trebuie să meargă la Berzovia şi de
asemenea, Ramna va merge, cu deplasarea, drumul este distrus complet. De la intersecţia
Ramna, până la Vermeş, este absolut distrus şi deplasarea necesită mult timp şi s-ar putea
să nu ne încadrăm nici în graficul acela, orar. Aceasta este o chestiune. Dincolo de faptul
că zilnic, microbuze ale Inspectoratului Şcolar, ale autorităţii locale, fac deplasarea pentru
a merge copiii la şcoală pe acelaşi drum. O altă zonă, de la Daicoviciu până la Maciova,
trece prin Peştere, este iar complet distrus. Copiii de la Maciova trebuie să vină să dea
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examenul la Daicoviciu. De asemenea, aşa, la extremă, este vorba de la Tirol până în
intersecţia cu drumul Berzovia-Gătaia, trece prin Fizeş. Ştiţi, drumul acela. Acum nu ştiu
câte din ele sunt drumuri judeţene, cum sunt, în ce categorie se află. Însă, dacă noi putem
să sprijinim, ar fi înspre beneficiul copiilor, al autorităţii locale, al comunităţii, fiecare
comunitate şi toate cele. Microbuzele acestea chiar dacă vin acum şi am să închei, în
iunie,  o  parte  dintre  ele,  se  vor  distruge în  maxim jumătate  de an,  un  an,  pentru că
drumurile sunt cum sunt. Mulţumesc. 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Intrăm din nou pe ele, ce să facem! Au
fost şi ploile acestea, care din nou le-au dărâmat, dar acestea sunt drumuri care trebuie
refăcute din temelie să le spun aşa, din structură. Avem finanţări pe fonduri europene, dar
pe fonduri naţionale nu sunt. Repet, intrăm pe întreţinerea asta a lor, că nu sunt, bani, însă
sub o rezervă. Drumul de la Vermeş la Berzovia a fost dărâmat atunci când aţi defrişat pe
dreapta cum te duci pe la Vemerş, că pe stânga e păşune. Adică, vom continua să băgăm
bani în drumurile astea şi în continuare, transportul de masă lemnoasă şi de piatră, dar de
piatră mai puţin, le vor face praf. Să ştiţi! Indiferent cât vom băga în ele! Acela de la
Maciova, Peştera ş.a.m.d., care e drum de pământ, e drum pietruit şi a fost refăcut acum o
săptămână, înainte de Paşti. Bun. Vedem! Până la urmă n-au importanţă toate motivaţiile
acestea pe care le aducem aici, trebuie să le reparăm cumva. În regulă. O să încercăm să
intrăm  prioritar  pe  ele,  ţinând  cont  că  e  vorba  de  subiectul  acesta  sensibil,  al
bacalaureatului şi  o să aflăm că promovabilitatea a fost  scăzută datorită drumului  din
judeţul  Caraş-Severin.  Judeţul  Caraş-Severin  are  cele  mai  bune  licee,  pe  locul  182,
matematică-fizică la nivel de ţară, pe locul 264, „Traian Doda” din Caransebeş şi pe locul
320 şi nu ştiu cât, liceul de la pod. 

Domnul  consilier  Grindeanu Nicolae:  Trebuie să  vedem şi  care sunt  criteriile.
Ştiţi că şi în clasificarea universităţilor sunt probleme.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ştiu.
Domnul consilier Grindeanu Nicolae: Deci şi acolo sunt de discutat criteriile. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Pot  să  fiu  de  acord,  că  Universitatea

„Eftimie Murgu” e pe ultimul loc, în acest sens.
Domnul consilier Grindeanu Nicolae: Nu e pe ultimul loc.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Dar  şi  voi  sunteţi  pe  locuri  care  se

apreciază în 3 cifre. Bun. Intrăm pe drumurile acestea să le reparăm cât se poate. Corect. 
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Dacă îmi permiteţi? Suntem la „Diverse”,

să înţeleg?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da.
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae:  Mulţumesc frumos.  Dragi colegi, stimate

colege, în acest cadru deosebit de onorant, pentru mine personal şi cu siguranţă şi pentru
ceilalţi  colegi,  nu  trebuie  să  omitem de  la  a  discuta  faptul  că  ne  aflăm în  campania
electorală. Eu, personal, vreau să mulţumesc tuturor competitorilor, pentru că am umblat
în tot judeţul şi n-am întâlnit decât afişe cu PNL-ul şi lângă el cu PSD-ul, UNPR, PC. De
asta  ziceam,  că  sunt  puse  unele  lângă  altele  şi  nu  s-au  rupt,  nu  s-au  distrus.  Dar
comportamentul tuturor, celor care susţin această campanie, este unul absolut deosebit,
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drept pentru care, daţi-mi voie să apreciez, ca întotdeauna Judeţul Caraş-Severin este un
judeţ exemplu în momente de întâmpinări electorale.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Membrii consiliului au primit mulţumirile
acestea, cu satisfacţie. 

Domnul  consilier  Ştefănescu Nicolae:  Doi,  domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni,
cunoscându-vă obiectivitatea intervenţiilor dvs., cu consimţământul dumneavoastră, v-aş
ruga să ne spuneţi dacă la Bucureşti, la aceea comisie naţională, s-a făcut vreo discuţie de
natură politică, că acesta ar fi primar de nu ştiu ce etc. Eu ştiu, că nu !

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Aveţi dreptate. Nu a fost, dar daţi-mi
voie la o meditaţie personală şi nu am discutat-o cu nimeni. S-ar putea din acea cauză, că
au fost respinse de la toată lumea proiecte, să se fi ajuns la simplificare. Mulţumesc. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Deci funcţionează USL-ul!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  Acesta-i teatru de după amiază, aici? Nu

am  negociat  unii  cu  aţii,  ce  proiecte  trimitem  la  Bucureşti?  „Emancipatul”  domnul
Ştefănescu şi „obiectivul” domnul Ghiorghioni!

Domnul  consilier  Cojocariu  Ioan:  Domnule  preşedinte,  apropo  de  campania
electorală loială „se plâng mulţi stâlpi de curent către mine”, că nu s-au dat afişele cu
„USL-ul trăieşte”, conform deciziei, care spune că se aplică de îndată. Le aplicăm noi?
Ce facem? 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Am citit acea hârtie şi dacă aţi citit-o până
la capăt, scrie că primarii.

Domnul consilier  Cojocariu Ioan: Scrie că primarii, dar primarii PSD-ului nu le
dau jos.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: A, nu se poate!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Doamnelor consilieri, domnilor consilieri,

vă mulţumesc pentru participare şi ne vedem în iunie. 
Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          P R E Ş E D I N T E,                                       SECRETARUL JUDEŢULUI,

           Sorin Frunzăverde                                                              Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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